Критерии оценки / Evaluation Criteria



	Критерий
Criterion
	Оценка
Grade
	Комментарии эксперта (опционально)
Expert’s comments (optional)

	Актуальность и полезность дисциплины 

Relevance and utility of the course
	1
	2
	3
	

	Соответствие дисциплины международным требованиям в части сопряжения результатов обучения с методами преподавания и оценивания 

The course meets international requirements in terms of alignment of learning outcomes, teaching methods and assessment methods
	1
	2
	3
	

	Использование интерактивных методов обучения (групповой работе, решении проблемных задач, кейсов и т.д.) в рамках реализации дисциплины

The teaching strategy of the course is based on interactive learning methods and activities (group work, cases etc.) 
	1
	2
	3
	

	Целесообразность методов оценивания для использования в онлайн-формате
The course assessment tasks are appropriate for online learning

	1
	2
	3
	

	Доступность описания методов оценивания для студентов
The assessment methods are clearly described for students
	1
	2
	3
	

	Прозрачность и понятность критериев оценивания, и их соответствие заявленным заданиям 

Assessment criteria are transparent, clear and correspond to assessment tasks 
	1
	2
	3
	

	Степень взаимодействия сторон в рамках реализации дисциплины

Dimensions and intensity of the parties’ collaboration in the course

	1
	2
	3
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